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Grunngitt spørsmål 1: status miljøsertifisering av rådhuset 

 

Den 16.desember 2015 vedtok eit samrøystes kommunestyre å setje i gong 

miljøsertifisering av Rådhuset og søke midlar til gjennomføring av dette frå 

fylkeskommunen. Det vert antatt at midlane kom i løpet av 2016. Kvifor har det tatt så 

lang tid å komme igang med arbeidet, og kva er status i prosessen om gjennomføring? 

 

Grunngitt spørsmål 2: Innovasjon i kommunen 

 

Potensialet er stort og mulighetene mange for å gjøre innkjøpa i kommunen 

innovative. Korleis jobbar kommunen med innovasjon, og har kommunen en strategisk 

tilnærming til arbeid med innovasjon i innkjøpsprosessar?  

 

Underskrive Karina Garnes Reigstad, Miljøpartiet Dei Grøne 


